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Yrkande angående – Hemställan från exploateringsnämnden 
beträffande krav i markanvisningsprocessen på förmedling av bostäder 
genom Boplats 
 

Förslag till beslut 
I kommunstyrelsen och kommunfullmäktige: 

1. Hemställan från exploateringsnämndens om att det under mandatperioden inte 
ska vara ett krav på privata fastighetsägare att förmedla tillkommande hyresrätter 
genom BoPlats inom ramen för markanvisningsprocessen tillstyrks.  
 

Yrkandet 
Såväl utifrån ett hela staden-perspektiv som ur ett konkurrensneutralt perspektiv finns 
goda skäl att under mandatperioden inte införa krav på att alla nyproducerade lägenheter 
som markanvisats måste fördelas via en och samma förmedling – BoPlats.  

 

 

 

 

 

Kommunfullmäktige  
  
  

Yrkande 
 
2023-05-23 
 

Sverigedemokraterna 
  
Ärende nr 23 


	Yrkande angående – Hemställan från exploateringsnämnden beträffande krav i markanvisningsprocessen på förmedling av bostäder genom Boplats
	Förslag till beslut
	Yrkandet


